
1 

 

 
        Kołobrzeg, dnia 25 lipca 2019 r. 
 
BRM.0002.11.2019.K 
 

Protokół Nr 11/2019 
 

z XI sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się 25 lipca 2019 r. o godzinie 8:00  
w dużej sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg ulica Ratuszowa 13. 
 
Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

      3a. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2019 r., 

2) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r., 

3) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2019 – 2027, 

4) regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom szkół i przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Miasto Kołobrzeg dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz nagród i warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg, 

2) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego, 

3) przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg, 

4) uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy  

ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska Polskiego, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie nabycia prawa własności nieruchomości, 

6) zamiany i nieodpłatnego nabycia nieruchomości, 

7) oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, działki numer 175/24 oraz części działek 

nr 175/15, 175/39 położonych w obrębie 11 przy ul. Łopuskiego i ul. Szarych 

Szeregów w Kołobrzegu, 

8) nabycia prawa własności nieruchomości oraz oddania w dzierżawę na okres 

30 lat działek nr 52/5 i 83 obręb 11 miasta Kołobrzeg położonych przy  

ul. Radomskiej 10A, 

9) sprzedaży działki gruntu nr 122/13 obręb 18 położonej w Kołobrzegu przy  

ul. Mazowieckiej, 

10) bezprzetargowej sprzedaży nieruchomości zabudowanej garażem położonej 

przy ul. Zygmuntowskiej w Kołobrzegu, 

11) sprzedaży działki nr 113/26 obręb 14 położonej przy ul. Wschodniej  

w Kołobrzegu, 
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12) ustanowienia służebności gruntowej przechodu i przejazdu oraz służebności 

przesyłu na działce nr 161/1 obręb 12, położonej w Kołobrzegu przy  

ul. Frankowskiego 7, 

13) nadania nazwy Rondo im. Związku Inwalidów Wojennych RP, 

14) rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

15) rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

16) rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

17) zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kołobrzeg. 

5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej wydatkowania środków 

finansowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg przeznaczonych na promocję miasta 

w 2018 roku oraz na Lokalną Organizację Turystyczną „Regionu Kołobrzeg” w roku 

2017 i 2018 oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej 

z ww. kontroli. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

 
Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół Nr 10/2019 z X sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 18 czerwca 2019 r. był 
wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 
zastrzeżeń do protokołu. 
 
Punkt 1 - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Jacek Woźniak 
otworzył XI sesję Rady Miasta Kołobrzeg.  
 

Przewodniczący powitał: 

 Radnych; 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta,  

 Panią Ewę Pełechata – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych, 

 Pana Marka Hoka - Posła na Sejm RP,  

 Pana Czesława Hoca – Europosła;  

 Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli,  

 Skarbnika Miasta,  

 Naczelników i Kierowników Urzędu Miasta,  

 Wyróżnionych tytułem „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”  

 Wszystkich zaproszonych gości; media kołobrzeskie oraz mieszkańców 

uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że o godz. 8:00 w sesji uczestniczy 
20 radnych. Jest to wymagane quorum, by obrady były ważne.  
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 
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Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem obrad X sesji. 
 
Na wniosek Prezydent Miasta z dnia 16 lipca 2019 r. oraz zgodnie z art. 20 ust. 5 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r. poz. 506), Przewodniczący 

Rady wprowadził do porządku obrad XI sesji cztery projekty uchwał: 

1) w sprawie zmiany stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2019 r., 

2) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r., 

3) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg  

na lata 2019 – 2027, 

4) w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom szkół i przedszkoli, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Miasto Kołobrzeg dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, 

za warunki pracy oraz nagród i warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

Powyższe projekty uchwał zostały wprowadzone do porządku obrad, jako punkt 3a 

podpunkty: 1, 2, 3 i 4. 

 
W dyskusji nad porządkiem obrad głos zabierali: 

 Pani  Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, która zgłosiła wniosek formalny  

o zmianę porządku obrad - wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie wzniesienia Pomnika „Basen Solny im. 100-lecia Ligi Morskiej i Rzecznej". 

 Pani radna Renata Brączyk, która zgłosiła wniosek formalny o zmianę porządku 

obrad – wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę, na okres 9 lat, działki numer 175/24 oraz części działek nr 175/15, 

175/39 położonych w obrębie 11 przy ul. Łopuskiego i ul. Szarych Szeregów  

w Kołobrzegu – tj. punkt 4 podpunkt 7 porządku obrad. 

 Pan radny Piotr Rzepka, który w imieniu Komisji Prawa zgłosił wniosek formalny  

o zmianę porządku obrad  - wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy Rondo im. Związku Inwalidów Wojennych RP – tj. punkt 4 podpunkt 

13 porządku obrad. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i zarządził glosowania nad zgłoszonymi wnioskami formalnymi o zmianę porządku 

obrad. 

W pierwszej kolejności Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony 

przez Panią Prezydent Miasta. 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym w sprawie: zmiany porządku obrad - 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika "Basen 

Solny im. 100-lecia Ligi Morskiej i Rzecznej". 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
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Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska. 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Danuta Wilk 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym poprzez wprowadzenie do porządku obrad  

w punkcie 3a jako podpunkt 5 projektu uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika 

"Basen Solny im. 100-lecia Ligi Morskiej i Rzecznej". 

 

Drugi wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Panią radną Renatę 

Brączyk wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę, na okres 9 lat, działki numer 175/24 oraz części działek nr 175/15, 175/39 

położonych w obrębie 11 przy ul. Łopuskiego i ul. Szarych Szeregów w Kołobrzegu – tj. 

punkt 4 podpunkt 7 porządku obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA: (15) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska. 

 

PRZECIW (2) 

Adam Hok, Agnieszka Trafas. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3). 

Kamil Barwinek, Małgorzata Grotto, Wiesław Parus. 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym poprzez wycofanie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, działki numer 175/24 oraz 

części działek nr 175/15, 175/39 położonych w obrębie 11 przy ul. Łopuskiego  

i ul. Szarych Szeregów w Kołobrzegu – tj. punkt 4 podpunkt 7 porządku obrad. 

 

Trzeci wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Pana radnego Piotra 

Rzepkę w imieniu Komisji Prawa - wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
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nadania nazwy Rondo im. Związku Inwalidów Wojennych RP tj. punkt 4 podpunkt 13 

porządku obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus. 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym poprzez wycofanie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo im. Związku Inwalidów Wojennych RP tj. 

punkt 4 podpunkt 13 porządku obrad. 

 

Porządek obrad sesji po zmianach przyjętych przez Radę Miasta w trakcie sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

      3a. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2019 r., 

2) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r., 

3) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2019 – 2027, 

4) regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom szkół i przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Miasto Kołobrzeg dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz nagród i warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

5) wzniesienia Pomnika „Basen Solny im. 100-lecia Ligi Morskiej i Rzecznej”.                                                                                                                                                              

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg, 

2) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego, 

3) przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg, 
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4) uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy  

ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska Polskiego, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie nabycia prawa własności nieruchomości, 

6) zamiany i nieodpłatnego nabycia nieruchomości, 

7) oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, działki numer 175/24 oraz części działek 

nr 175/15, 175/39 położonych w obrębie 11 przy ul. Łopuskiego i ul. Szarych 

Szeregów w Kołobrzegu. Projekt uchwały wycofano z porządku obrad zgodnie 

z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym. 

8) nabycia prawa własności nieruchomości oraz oddania w dzierżawę na okres 

30 lat działek nr 52/5 i 83 obręb 11 miasta Kołobrzeg położonych przy  

ul. Radomskiej 10A, 

9) sprzedaży działki gruntu nr 122/13 obręb 18 położonej w Kołobrzegu przy  

ul. Mazowieckiej, 

10) bezprzetargowej sprzedaży nieruchomości zabudowanej garażem położonej 

przy ul. Zygmuntowskiej w Kołobrzegu, 

11) sprzedaży działki nr 113/26 obręb 14 położonej przy ul. Wschodniej  

w Kołobrzegu, 

12) ustanowienia służebności gruntowej przechodu i przejazdu oraz służebności 

przesyłu na działce nr 161/1 obręb 12, położonej w Kołobrzegu przy  

ul. Frankowskiego 7, 

13) nadania nazwy Rondo im. Związku Inwalidów Wojennych RP. Projekt uchwały 

wycofano z porządku obrad zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 

gminnym. 

14) rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

15) rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

16) rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

17) zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kołobrzeg. 

5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej wydatkowania środków 

finansowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg przeznaczonych na promocję miasta 

w 2018 roku oraz na Lokalną Organizację Turystyczną „Regionu Kołobrzeg” w roku 

2017 i 2018 oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej 

z ww. kontroli. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

 
Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 
Pani Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdania z wykonania uchwał Rady oraz 

informacji o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z informacją stanowi 

załącznik do protokołu. 

W dyskusji według kolejności zgłoszeń wzięli udział: 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pani radna Izabela Zielińska 
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 Pan Karol Królikowski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Lokalowej 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 

Punkt 3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
Pan radny Jacek Woźniak złożył dwa zapytania: 

 w sprawie wypłycania rzeki Parsęty, 

 w sprawie lokalnych oczyszczalni ścieków na terenie udziałowców MWiK 

 

Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak złożyła cztery interpelacje i jedno zapytanie: 

 interpelacja w sprawie ścianki do tenisa ziemnego na kortach tenisowych na Osiedlu 

Ogrody 

 interpelacja w sprawie schroniska dla zwierząt, 

 interpelacja w sprawie sprawdzenia stanu technicznego urządzenia zabawowego 

typu „Tarzan” na Osiedlu Ogrody 

 interpelacja w sprawie zamontowania zabezpieczeń na ul. Zygmuntowskiej, 

 zapytanie w sprawie umów zawartych z mediami. 

 

Pani radna Izabela Zielińska złożyła 7 interpelacji i dwa zapytania: 

 interpelacja w sprawie posadowienia stacji rowerowej w okolicach Szpitala 

Regionalnego 

 interpelacja w sprawie dotacji dla organizacji pozarządowych w zakresie ochrony 

zdrowia i pomocy ofiarom przemocy domowej w 2019 r. 

 interpelacja w sprawie zwiększenia bezpieczeństwa dla rowerzystów 

 interpelacja w sprawie podcięcia konarów drzew w Parku Teatralnym 

 interpelacja w sprawie zadania pn. „Budowa miejsca rekreacyjno – wypoczynkowego 

w Parku im. J.H. Dąbrowskiego 

 interpelacja w sprawie wybudowania kładki w dwóch miejscach na ul. 6 Dywizji 

Piechoty 

 interpelacja w sprawie konsultacji społecznych dotyczących ławek w mieście 

 zapytanie w sprawie dzierżawy terenu pod organizacje Festiwalu Sunrise i podatku 

od nieruchomości oraz bezpłatnego przewozu uczestników festiwalu z Podczela do 

Kołobrzegu 

 zapytanie w sprawie dotacji na pomoc psychologiczna i terapeutyczną dla ofiar 

przemocy. 

Pan radny Dariusz Zawadzki złożył cztery interpelacje: 
 w sprawie wyraźnego oznaczenia w autobusach miejsc dla matek z dziećmi 

 w sprawie odnowienia znaków poziomych na ścieżce rowerowej na odcinku od Arki 

do Kamiennego Szańca 

 w sprawie oznakowania i poprawienia bezpieczeństwa na ścieżce rowerowej przy 

wjeździe na ul. Helsińską 



8 

 

 w sprawie wykonana materiału na okienkach w dużej Sali konferencyjnej Urzędu 

Miasta. 

 

Pani radna Renata Brączyk złożyła jedno zapytanie i jedną interpelację: 

 zapytanie w sprawie zakończenia budowy drogi przy ul. Perłowej 

 interpelacja w sprawie rozkładu jazdy dla autobusów. 

 

Pan radny Kamil Barwinek złożył dwie interpelacje i jedno zapytanie: 

 interpelacja w sprawie przeglądu technicznego boisk sportowych na osiedlu Ogrody 

 interpelacja w sprawie ustawienia ławek wzdłuż ul. Fredry 

 zapytanie w sprawie planu nasadzeń na osiedlu Ogrody. 

 

Pan radny Wiesław Parus złożył dwie interpelacje: 

 w sprawie skrzyżowania na ul. Opolskiej ze Starynowską 

 w sprawie zamontowania oświetlenia na przejściu dla pieszych między ul. 

Warszawską a ul. Bydgoską. 

 

Pan radny Krzysztof Plewko złożył dwie interpelacje i jedno zapytanie: 

 interpelacja w sprawie punktu gastronomicznego na plaży centralnej przy molo 

 interpelacja w sprawie ścieżki rowerowej przy ul. Grzybowskiej 

 zapytanie w sprawie kosztów transportu uczestników Festiwalu Sunrise z Podczela 

do Kołobrzegu. 

 

Pan radny Maciej Bejnarowicz złożył dwa zapytania: 

 w sprawie autobusów z Podczela podczas Festiwalu Sunrise 

 w sprawie projektu zagospodarowania brzegów rzeki Parsęty. 

 

Pan radny Artur Dąbkowski złożył interpelację w sprawie oczyszczenia znaków na terenie 

Osiedla Podczele. 

 

Pan radny Bartosz Bieńkowski złożył dwie interpelacje i jedno zapytanie: 

 interpelacja w sprawie wyeliminowania zagrożenia przy ul. Sikorskiego – teren 

ośrodka ‘Mega” 

 interpelacja w sprawie naprawy oświetlenia wzdłuż ścieżki rowerowej na terenie 

parku od ośrodka Verona do Muszelki 

 zapytanie w sprawie dotacji dla organizacji pozarządowych w terminie dodatkowym. 

 

Pani radna Agnieszka Trafas złożyła interpelację w sprawie wycofania się z przetargu pt. 

„Budowa Przedszkola Miejskiego przy ul. Radomskiej w Kołobrzegu w systemie zaprojektuj i 

wybuduj”. 

 

Pan radny Bogdan Błaszczyk złożył zapytanie w sprawie Budżetu Obywatelskiego. 

 

Pani radna Danuta Wilk złożyła trzy interpelacje i jedno zapytanie: 

 interpelacja w sprawie ukończenia zmiany m.p.z.p. w części Uzdrowisko Zachód 

 interpelacja w sprawie montażu automatów biletowych w autobusach lub 

przystankach 

 interpelacja w sprawie segregacji odpadów 
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 zapytanie w sprawie platformy dla osób z niepełnosprawnościami przy zejściu na 

plażę w Parku im. jedności Narodowej. 

 

Punkt 3a podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany stawek dotacji 

przedmiotowych dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2019 r. 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Piotr Lewandowski – Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek. 

2. Komisja Sportu i Turystyki. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek – Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych na liście mówców do dyskusji, Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany stawek dotacji przedmiotowych dla 

samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Kołobrzegu w 2019 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska. 

 

BRAK GŁOSU (4) 
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Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas. 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba. 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XI/135/19 

w sprawie zmiany stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2019 r. 

 

Punkt 3a podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r. 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Piotr Lewandowski – Przewodniczący Komisji informując, że Komisja większością 

głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie 

uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko-Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Członkowie 

Klubu przy tym projekcie uchwały wstrzymają się od głosu. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Mieszkanka Kołobrzegu 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Piotr Lewandowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
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 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady. 

 

W związku z brakiem chętnych na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję nad 

tym punkiem porządku obrad. 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3). 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska. 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XI/136/19 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na  

2019 r. 

 

Punkt 3a podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem. 
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Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Piotr Lewandowski – Przewodniczący Komisji informując, że Komisja większością 

głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie 

uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko-Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały i go poprze. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Członkowie 

Klubu przy tym projekcie uchwały wstrzymają się od głosu. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska. 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Artur Dąbkowski. 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XI/137/19 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2019 – 2027. 
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Punkt 3a podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom szkół i przedszkoli, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Kołobrzeg dodatków: za 

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz nagród i warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw 

 

Pani Anna Mieczkowska Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Radni otrzymali również opinię Rady Oświatowej w Kołobrzegu do projektu uchwały oraz 

stanowisko Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Kołobrzegu, WZZ „Solidarność – 

Oświata” w Boninie, Obywatelskiego Związku Zawodowego Pracowników Oświaty  

w Białymstoku z dnia 18 lipca 2019 r. i pismo Pani Prezydent Miasta z dnia 22 lipca 2019 r. 

będące odpowiedzią na pismo związków zawodowych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny 

Piotr Lewandowski – Przewodniczący Komisji. Komisja zgłosiła poprawkę o treści:  

„W załączniku do projektu uchwały w § 7 ust. 2 pkt 1 zapis: „11 %” zastąpić zapisem: 

„10%”. Wówczas § 7 ust. 2 pkt 1 otrzyma brzmienie:  

„1) 10 % planowanych środków na minimalne wynagrodzenia zasadnicze nauczycieli 

zatrudnionych w danej szkole; „ Komisja projekt uchwały wraz z poprawką 

zaopiniowała pozytywnie. 

       2. Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Bartosz 

            Bieńkowski – Przewodniczący Komisji. Komisja zgłosiła poprawkę o treści:  

            „W rozdziale 6 § 22 dodaje się ustęp 2 w brzmieniu: „Godziny doraźnych zastępstw 

             przydziela się w pierwszej kolejności nauczycielom posiadającym kwalifikacje do 

             prowadzenia tych zajęć.”. Wówczas obecny zapis § 22 stanie się ustępem 1.  

             Komisja projekt uchwały wraz z poprawką zaopiniowała pozytywnie. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały bez 

poprawek Komisji. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały 

wraz z poprawkami Komisji. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu przekazując, że Klub 

popiera projekt uchwały z poprawkami Komisji. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
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 Pani Prezes Zarządu Oddziału Kołobrzeg ZNP  

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Anna Mieczkowska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Lewandowski 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Małgorzata Grotto w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pani radna Małgorzata Grotto w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska zgłosiła wniosek formalny o ogłoszenie 5 minutowej 

przerwy.  

 Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Adam Hok, Jacek 

Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek 

Woźniak, Izabela Zielińska. 

 

PRZECIW (7) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Przemysław Kiełkowski 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Agnieszka Trafas, Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

Przewodniczący zgodnie z wolą Rady ogłosił 5 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i w dalszej dyskusji udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 
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 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Prezes Zarządu Oddziału Kołobrzeg ZNP  

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem). 

Przewodniczący zgłosił poprawkę, aby w § 9 ust. 1 pkt 1 liczbę 25% zastąpić liczbą 

30 %. 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski zgłosił poprawkę o zwiększenie dodatku motywacyjnego 

do 47 %. 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Radca prawny 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski  

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Adam Hok 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Wiesław Parus w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk 

 Pan radny Krzysztof Plewko –Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta. 

W związku z brakiem chętnych na liście mówców do dalszej dyskusji, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 
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Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad poprawką Komisji 

Oświaty i Kultury o treści: 

„W rozdziale 6 § 22 dodaje się ustęp 2 w brzmieniu: „Godziny doraźnych zastępstw 

przydziela się w pierwszej kolejności nauczycielom posiadającym kwalifikacje do 

prowadzenia tych zajęć.”. Wówczas obecny zapis § 22 stanie się ustępem 1. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (14). 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Adam Hok, 

Jacek Kalinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska. 

 

PRZECIW (4) 

Bogdan Błaszczyk, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Dariusz Zawadzki. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę Komisji 

Oświaty i Kultury. 

 

Głosowanie nad poprawką zgłoszoną przez Komisję Budżetowo – Gospodarczą  

o treści: 

„W załączniku do projektu uchwały w § 7 ust. 2 pkt 1 zapis: „11 %” zastąpić zapisem: „10%”. 

Wówczas § 7 ust. 2 pkt 1 otrzyma brzmienie: 

„1) 10 % planowanych środków na minimalne wynagrodzenia zasadnicze nauczycieli 

zatrudnionych w danej szkole” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Maciej Bejnarowicz, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska. 

 

PRZECIW (14) 
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Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski. 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki 

Komisji Budżetowo – Gospodarczej. 

Głosowanie nad poprawką zgłoszoną przez Pana radnego Artura Dąbkowskiego  

o zwiększenie dodatku motywacyjnego do 47 %. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 2, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Piotr Rzepka, Jacek Woźniak. 

 

PRZECIW (14) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Artur Dąbkowski, Karolina Szarłata – Woźniak. 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada nie przyjęła poprawki zgłoszonej przez Pana 

radnego Artura Dąbkowskiego. 

 

Głosowanie nad poprawką zgłoszona przez Pana radnego Jacka Woźniaka – 

Przewodniczącego Rady o treści: 

„W § 9 ust. 1 pkt 1 liczbę 25% zastąpić liczbą 30 %.” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska. 
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PRZECIW (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki. 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

Przewodniczący stwierdził, że Rada nie przyjęła poprawki. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom szkół  

i przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Kołobrzeg dodatków: za 

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz nagród i warunki obliczania 

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

wraz z poprawką Komisji Oświaty i Kultury: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XI/138/19 

w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom szkół i przedszkoli, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Miasto Kołobrzeg dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, 

za warunki pracy oraz nagród i warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

 

Punkt 3a podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika „Basen 

Solny im. 100-lecia Ligi Morskiej i Rzecznej”. 

 

Pani Anna Mieczkowska Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja Prawa. W imieniu Komisji opinię przedstawił 

Pan radny Piotr Rzepka przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu przekazując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje”, który zaprezentował pomnik 

  Pan radny Jacek Woźniak - Przewodniczący Rady Miasta 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję i zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie wzniesienia 

Pomnika „Basen Solny im. 100-lecia Ligi Morskiej i Rzecznej”: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska. 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Artur Dąbkowski, Wiesław Parus 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁE NR XI/139/19  

w sprawie wzniesienia Pomnika „Basen Solny im. 100-lecia Ligi Morskiej i Rzecznej”. 

 

Punkt 4 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 
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Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Piotr Lewandowski – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja zgłosiła cztery 

poprawki. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 

do Rady o podjęcie uchwały wraz z poprawkami. 

2. Komisja Prawa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Piotr Rzepka – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja zgłosiła jedną poprawkę. Projekt 

uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

wraz z zaproponowaną poprawką. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały wraz ze zgłoszonymi przez Komisje poprawkami. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska - Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera 

projekt uchwały wraz ze zgłoszonymi przez Komisje poprawkami. 

 

W dyskusji głos zabrał Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i w pierwszej kolejności zarządził głosowania nad poprawkami zgłoszonymi przez 

Komisję Budżetowo – Gospodarczą i Komisję Prawa. 

 

Poprawka pierwsza Komisji Budżetowo – Gospodarczej 

W § 1 po wyrazach: „Komisje Rady Miasta” dodać wyrazy: „oraz kluby radnych Rady 

Miasta”; zamiast wyrazów: „30 sierpnia” wprowadzić zapis: „30 września”. 

Wówczas § 1 otrzyma brzmienie: 

„§ 1. Komisje Rady Miasta oraz kluby radnych Rady Miasta do dnia 30 września roku 

poprzedzającego rok, na który przygotowuje się projekt budżetu, mogą przygotować sugestie 

o priorytetach budżetowych w zakresie planowanej polityki podatkowej i inwestycyjnej.” 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska. 
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NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę Nr 1 Komisji 
Budżetowo - Gospodarczej  

Poprawka druga Komisji Budżetowo – Gospodarczej 

W § 6 ust. 2 po zapisie: „istnieje obowiązek wskazania przez komisję źródła jego 

finansowania” wprowadzić zapis: „przy współpracy ze Skarbnikiem Miasta.” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Danuta Wilk 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę Nr 2 
Komisji Budżetowo – Gospodarczej. 

Poprawka trzecia Komisji Budżetowo – Gospodarczej 

§ 6 ust. 3 otrzymuje brzmienie: 

„3. Komisja Budżetowo – Gospodarcza przygotowując opinię, o której mowa w ust. 2, bierze 

pod uwagę propozycje innych komisji stałych Rady Miasta.” 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska 
 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Zięba 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę Nr 3 Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej. 
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Poprawka czwarta Komisji Budżetowo – Gospodarczej 
§ 6 ust. 4 otrzymuje brzmienie:  
„4. W posiedzeniu Komisji Budżetowo – Gospodarczej, na którym opiniowany jest projekt 
budżetu, powinni uczestniczyć przewodniczący pozostałych Komisji lub radni ich 
zastępujący.” 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę Nr 4 Komisji 

Budżetowo – Gospodarczej. 

 

Poprawka Komisji Prawa 

W § 2 ust. 2 po słowach: „organy jednostek pomocniczych miasta” w miejsce wyrazów: 

„Rady Osiedli” wpisać wyrazy: „Zarządy Osiedli”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę Komisji Prawa. 

Poprawka zgłoszona przez Pana radnego Jacka Woźniaka – Przewodniczącego Rady  

o treści: 

W § 13 projektu uchwały wykreślić zapis: „i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Zachodniopomorskiego.” 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg wraz z przyjętymi poprawkami: 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XI/140/19 

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę 

dodatku energetycznego 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Anna Mieczkowska – Prezydent 

Miasta. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja Społeczna.  W imieniu Komisji opinię 

przedstawiła Pani radna Renata Brączyk – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie 

uchwały bez poprawek. 
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Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska - Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Wiesław Parus 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XI/141/19 

w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

 

Punkt 4 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Kołobrzeg 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Woźniak - 
Przewodniczący Rady, który był autorem projektu uchwały. 

 
Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny 

Piotr Lewandowskiego – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja 
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większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko-Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek.  

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata – Woźniak – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja większością 

głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie 

uchwały bez poprawek.  

Opinie stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wypracował jednolitego 

stanowiska do projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie popiera projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak - Członek Klubu przekazując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Mieszkaniec 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pan radny Adam Hok 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 

W związku z brakiem chętnych na liście mówców do dalszej dyskusji, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie podjęła uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu 

położonego pomiędzy ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska 

Polskiego 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Woźniak- 
Przewodniczący Rady. 
 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny 

Piotr Lewandowskiego – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja 

większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko-Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek.  

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata – Woźniak – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja większością 

głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie 

uchwały bez poprawek.  

Opinie stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że każdy z Członków Klubu zagłosuje 

indywidualnie. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie popiera projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak - Członek Klubu przekazując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Reprezentant firmy Marvipol Development S.A. 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko - Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Piotr Lewandowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Adam Hok 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radna Agnieszka Trafas 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 

Pani radna Agnieszka Trafas złożyła w imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” wniosek 

formalny o zmianę porządku obrad polegający na wprowadzeniu w punkcie 4 podpunkt 4a  

o treści: podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 

miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy  

ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska Polskiego. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny o zmianę porządku obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust.1a ustawy o samorządzie gminnym. 

 

Głosowanie nad wnioskiem o godzinną przerwę obiadową: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Zgodnie z wolą Rady, Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach do godziny 15:30. 

 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i udzielił głosu osobie zainteresowanej  

w omawianej sprawie. 

 

W związku z brakiem chętnych na liście mówców do dalszej dyskusji, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu 

położonego pomiędzy ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska Polskiego: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (9) 

Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Kamil Barwinek, Artur Dąbkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie podjęła uchwały 

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy  

ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska Polskiego. 

 

Punkt 4 podpunkt 4a – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu 

położonego pomiędzy ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska 

Polskiego. 

 

Autorem projektu uchwały był Klub Radnych „Nowy Kołobrzeg” i Klub Radnych ‘”Kołobrzescy 

Razem”. W imieniu obu Klubów projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

radna Agnieszka Trafas. 

 

Pani Prezydent Miasta nie wniosła zastrzeżeń do projektu uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska - Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrał Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i poddał pod glosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
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przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu 

położonego pomiędzy ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska Polskiego: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Artur Dąbkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XI/142/19  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy  

ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji Wojska Polskiego. 

 

Punkt 4 podpunkt 5 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nabycia 

prawa własności nieruchomości 

 

Autorem projektu uchwały była Grupa Radnych: Piotr Rzepka, Maciej Bejnarowicz, Renata 

Brączyk, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata – Woźniak, Izabela Zielińska. W imieniu 

autorów, projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Piotr Rzepka.  

 

Pani Prezydent Miasta nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo - Gospodarcza.  W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny 

Piotr Lewandowskiego – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja 

większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko-Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek.  

3. Komisja Prawa. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Piotr Rzepka – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez p[oprawek. 
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Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska - Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

 

W dyskusji głos zabierali: 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

W związku z brakiem chętnych na liście mówców do dalszej dyskusji, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

nabycia prawa własności nieruchomości: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośne podjęła UCHWAŁĘ NR XI/143/19 

zmieniającą uchwałę w sprawie nabycia prawa własności nieruchomości. 

 

Punkt 4 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie zamiany i nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Piotr Lewandowski – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością 

głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko- Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr 

Lewandowski – Członek Klubu przekazując, że Klub nie wypracował jednolitego 

stanowiska do projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wypracował jednolitego 

stanowiska. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska - Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub nie 

wypracował jednolitego stanowiska do projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Artur Dąbkowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan Karol Królikowski – Naczelnik Wydziału Komunalnego i Lokalowego 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan Karol Królikowski – Naczelnik Wydziału Komunalnego i Lokalowego 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Adam Hok w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pan Karol Królikowski – Naczelnik Wydziału Komunalnego i Lokalowego 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 
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 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan Karol Królikowski – Naczelnik Wydziału Komunalnego i Lokalowego 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Kalinowski. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie wniosek Komisji Komunalnej  

o odrzucenie projektu uchwały: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (1) 

Danuta Wilk 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Bogdan Błaszczyk, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus 

 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania odrzuciła projekt uchwały  

w sprawie zamiany i nieodpłatnego nabycia nieruchomości. 

 

Punkt 4 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, 

działki numer 175/24 oraz części działek nr 175/15, 175/39 położonych w obrębie 11 przy  

ul. Łopuskiego i ul. Szarych Szeregów w Kołobrzegu - Rada na wniosek Pani radnej 

Renaty Brączyk zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym dokonała 

zmiany porządku obrad i wycofała ten projekt uchwały w porządku obrad sesji. 

 

Punkt 4 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie nabycia prawa własności 

nieruchomości oraz oddania w dzierżawę na okres 30 lat działek nr 52/5 i 83 obręb 11 

miasta Kołobrzeg położonych przy ul. Radomskiej 10A 

 



34 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Piotr Lewandowski – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek.  

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko-Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

3. Komisja Społeczna. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Renata 

Brączyk-Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr 

Lewandowski – Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak - Członek Klubu przekazując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący udział wzięli: 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nabycia prawa własności 

nieruchomości oraz oddania w dzierżawę na okres 30 lat działek nr 52/5 i 83 obręb 11 

miasta Kołobrzeg położonych przy ul. Radomskiej 10A: 

W głosowaniu udział wzięło 19 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
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Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XI/144/19 

w sprawie nabycia prawa własności nieruchomości oraz oddania w dzierżawę na 

okres 30 lat działek nr 52/5 i 83 obręb 11 miasta Kołobrzeg położonych przy  

ul. Radomskiej 10A. 

 

Punkt 4 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki gruntu nr 122/13 

obręb 18 położonej w Kołobrzegu przy ul. Mazowieckiej 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała:  

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Piotr Lewandowski – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością 

głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko- Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o odrzucenie projektu 

uchwały. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr 

Lewandowski – Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wypracował jednolitego 

stanowiska do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska - Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub jest 

przeciwny projektowi uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Izabela Zielińska 
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 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani rada Agnieszka Trafas 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Agnieszka Trafas w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani radna Renata Brączyk 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie wniosek Komisji Komunalnej 

o odrzucenie projektu uchwały: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (8) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Małgorzata Grotto, Danuta Wilk 

 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania odrzuciła projekt uchwały  

w sprawie sprzedaży działki gruntu nr 122/13 obręb 18 położonej w Kołobrzegu przy 

ul. Mazowieckiej. 

 

Punkt 4 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie bezprzetargowej sprzedaży 

nieruchomości zabudowanej garażem położonej przy ul. Zygmuntowskiej  

w Kołobrzegu 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała:  

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Piotr Lewandowski – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością 

głosów negatywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o jego odrzucenie. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko- Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr 

Lewandowski – Członek Klubu przekazując, że Klub nie wypracował jednolitego 

stanowiska do projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska do 

projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata-Woźniak - Członek Klubu przekazując, że Klub jest 

przeciwny projektowi uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięła Pani radna Agnieszka Trafas, 

która poprosiła, aby w tej kadencji Rady zając się bulwarami nad Parsętą. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców Przewodniczący zamknął 

dyskusję i w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie wniosek Komisji Budżetowo - 

Gospodarczej o odrzucenie projektu uchwały: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Bartosz Bieńkowski, Adam Hok, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
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PRZECIW (4) 

Artur Dąbkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, 

Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk 

 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada na wniosek Komisji Budżetowo – Gospodarczej 
odrzuciła projekt uchwały w sprawie bezprzetargowej sprzedaży nieruchomości 
zabudowanej garażem położonej przy ul. Zygmuntowskiej w Kołobrzegu. 
 

Punkt 4 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 113/26 obręb 

14 położonej przy ul. Wschodniej w Kołobrzegu 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie Pani Anna Mieczkowska - 

Prezydent Miasta. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny 

Piotr Lewandowski – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością 

głosów negatywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o jego odrzucenie. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko- Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr 

Lewandowski – Członek Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska do 

projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący w pierwszej 

kolejności poddał pod głosowanie wniosek Komisji Budżetowo - Gospodarczej o odrzucenie 

projektu uchwały: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Agnieszka Trafas 

 

PRZECIW (12) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Artur Dąbkowski, Jacek Kalinowski 

 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku glosowania nie odrzuciła projektu 

uchwały i pozostaje on w dalszym procedowaniu. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

sprzedaży działki nr 113/26 obręb 14 położonej przy ul. Wschodniej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata 

Grotto, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (1) 

Agnieszka Trafas 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Kamil Barwinek, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Artur Dąbkowski, Jacek Kalinowski 

 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR 

XI/145/19 

w sprawie sprzedaży działki nr 113/26 obręb 14 położonej przy ul. Wschodniej  

w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności 

gruntowej przechodu i przejazdu oraz służebności przesyłu na działce nr 161/1 obręb 

12, położonej w Kołobrzegu przy ul. Frankowskiego 7 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie Pani Anna Mieczkowska – 

Prezydent Miasta. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię 

przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego podjęcie bez poprawek. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr 

Lewandowski – Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu przekazując, że Klub nie 

wnosi uwag do projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził glosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przechodu i przejazdu 

oraz służebności przesyłu na działce nr 161/1 obręb 12, położonej w Kołobrzegu przy  

ul. Frankowskiego 7: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XI/146/19 

w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przechodu i przejazdu oraz 
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służebności przesyłu na działce nr 161/1 obręb 12, położonej w Kołobrzegu przy  

ul. Frankowskiego 7. 

 

Punkt 4 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo im. Związku 

Inwalidów Wojennych RP – Zgodnie z wolą Rady projekt uchwały został wycofany  

z porządku obrad sesji. 

 

Punkt 4 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg (dot. skargi wniesionej przez pracowników byłego Wydziału 

Obywatelskiego) 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie skargowe przeprowadziła Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił 

Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. Komisja wnioskuje do Rady  

o uznanie skargi za zasadną. 

 

Stanowisko Prezydent Miasta stanowi załącznik do protokołu. Prezydent Miasta wniosła  

o uznanie skargi za bezzasadną, ponieważ to była skarga na pracownika. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr 

Lewandowski – Członek Klubu przekazując, że Klub będzie przeciw projektowi uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za projektem 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie przeciw projektowi uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub będzie głosował 

za projektem uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko= Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Kamil Barwinek w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Kamil Barwinek w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
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 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Kamil Barwinek w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko- Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Lewandowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pani Ewa Pełechata - Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski 

 Pan radny Adam Hok 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Lewandowski 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Lewandowski 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Izabela Zielińska 

 Pan radny Piotr Lewandowski zgłosił wniosek o uznanie skargi za bezzasadną 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 

(Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Radca prawny obsługujący Radę Miasta 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez 

Pana radnego Piotra Lewandowskiego o uznanie skargi za bezzasadną. Do poprawki 

zostało dołączone uzasadnienie faktyczne i prawne rozpatrzenia skargi. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk 

 

PRZECIW (8) 
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Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę zgłoszoną 

przez Pana radnego Piotra Lewandowskiego. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg wraz z przyjętą poprawką tj. z zapisem  

w § 1 „Uznaje się za bezzasadną skargę na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

wniesioną przez ………………………… - pracowników Wydziału Obywatelskiego Urzędu 

Miasta Kołobrzeg” i zmienioną treścią uzasadnienia faktycznego i prawnego rozpatrzenia 

skargi: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk 

 

PRZECIW (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XI/147/19 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

Rada uznała skargę za bezzasadną. 

 

Punkt 4 podpunkt 15 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg (dot. skargi złożonej przez radną) 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta postepowanie skargowe przeprowadziła Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił 
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Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. Komisja zawnioskowała do Rady  

o uznanie skargi za zasadną. 

 

Stanowisko Prezydent Miasta stanowi załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Członek Klubu przekazując, że Klub nie zgadza się z uznaniem skargi za 

zasadną. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za projektem 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub stoi na stanowisku, iż skarga jest 

bezzasadna.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub będzie głosował 

za projektem uchwały uznając skargę za zasadną. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko- Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Lewandowski 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Lewandowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani Ewa Pełechata - Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 

(Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 
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Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, z zapisem w § 1 „Uznaje się za zasadną skargę 

radnej Izabeli Zielińskiej na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg”: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk 

 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie podjęła uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg i tym samym 

nie dokonała rozstrzygnięcia, co do złożonej skargi. 

 

Punkt 4 podpunkt 16 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg (dot. skargi wniesionej Redaktora Naczelnego Redakcji 

Miasto Kołobrzeg) 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta postepowanie skargowe przeprowadziła Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił 

Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. Komisja zawnioskowała do Rady  

o uznanie skargi za zasadną. 

 

Stanowisko Prezydent Miasta stanowi załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr 

Lewandowski– Członek Klubu przekazując, że Klub nie zgadza się z uznaniem skargi za 

zasadną. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za projektem 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie poprze projektu uchwały. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub będzie głosował 

za projektem uchwały uznając skargę za zasadną. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Skarżący 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, z zapisem w § 1 „Uznaje się za zasadną skargę 

Redaktora Naczelnego miastokolobrzeg.pl na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg”: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk 

 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie podjęła uchwały w 

sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg i tym samym 

nie dokonała rozstrzygnięcia, co do złożonej skargi. 

 

Punkt 4 podpunkt 17 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg 
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Przewodniczący Rady: „Zgodnie z § 52 ust. 3 Statutu Miasta Kołobrzeg w toku kadencji 
Rada może dokonywać zmian w składach liczbowych i osobowych stałych Komisji. W skład 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, zgodnie z art.18b ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  
o samorządzie gminnym oraz § 51a ust. 2 Statutu Miasta Kołobrzeg wchodzą radni, w tym 
przedstawiciele wszystkich klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcje: 
Przewodniczącego oraz Wiceprzewodniczącego Rady. 
Rada Miasta na sesji w dniu 29 listopada 2018 r. ustaliła skład liczbowy Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji do 6 radnych i powołała Komisję w składzie: 
1) Jacek Kalinowski - Przewodniczący Komisji 
2) Piotr Rzepka - Członek Komisji 
3) Karolina Szarłata - Woźniak - Członek Komisji 
4) Danuta Wilk - Członek Komisji 
5) Dariusz Zawadzki - Członek Komisji. 
 
Od 27 maja 2019 r. w Radzie Miasta działają cztery Kluby Radnych: 
1) Klub Radnych „Kołobrzescy Razem", 
2) Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość", 
3) Klub Radnych „Nowy Kołobrzeg", 
4) Klub Radnych „Obywatelski Kołobrzeg" Jacka Woźniaka. 
Klub Radnych „Nowy Kołobrzeg" do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wskazał Panią 
radną Agnieszkę Trafas.” 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Karolina Szarłata – Woźniak - Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

Pan radny Piotr Rzepka złożył na pismie rezygnacje z pracy w Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. Pan radny zgłosił także poprawkę o treści: § 2 projektu uchwały otrzymuje 

brzmienie: § 2.Ze składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powołanej uchwałą Nr II/6/18 

Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg, odwołuje się radnego Piotra Rzepkę. Obecny § 2 

stanie się § 3. 

 

Pani radna Agnieszka Trafas wyraziła zgodę na pracę w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców Przewodniczący w pierwszej 

kolejności poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez Pana radnego Piotra Rzepkę: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Parus 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Lewandowski 

 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian  

w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg wraz  

z przyjętą poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Lewandowski 

 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XI/148/19 

w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kołobrzeg. 

Punkt 5 - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej wydatkowania 
środków finansowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg przeznaczonych na 
promocję miasta w 2018 roku oraz na Lokalną Organizację Turystyczną „Regionu 
Kołobrzeg” w roku 2017 i 2018 oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków 
Komisji Rewizyjnej z ww. kontroli 
 

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski – Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej.  
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Stanowisko Prezydent Miasta do projektu uchwały i do wniosków w nim zawartych stanowi 

załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Osoba spoza Rady 

 Pan radny Przemysław Kiełkowski 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Kamil Barwinek, który zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad 

poprzez wycofanie projektu uchwały wraz ze sprawozdaniem z porządku obrad sesji. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Pan radny Kamil Barwinek zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad – wycofanie 
tego punktu z porządku obrad sesji – tj. sprawozdania z kontroli problemowej wydatkowania 
środków finansowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg przeznaczonych na promocję 
miasta w 2018 roku oraz na Lokalną Organizację Turystyczną „Regionu Kołobrzeg” w roku 
2017 i 2018 oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z ww. 
kontroli 
Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Danuta 

Wilk, Izabela Zielińska 



50 

 

 

PRZECIW (1) 

Agnieszka Trafas 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Adam Hok, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Lewandowski 

 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym i wycofała z porządku obrad punkt o treści: 
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej wydatkowania środków 
finansowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg przeznaczonych na promocję miasta 
w 2018 roku oraz na Lokalną Organizację Turystyczną „Regionu Kołobrzeg” w roku 
2017 i 2018 oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej  
z ww. kontroli. 
 

Punkt 6 – Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami: 

W imieniu Prezydent Miasta sprawozdanie przedstawiła Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 7 - Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący przekazał Radzie następujące informacje: 

 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 19 czerwca 

2019 r. poz. 3364 r. została opublikowana Uchwała Nr IX/118/19 Rady Miasta 

Kołobrzeg z dnia 30 maja 2019 r. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stref 

płatnego parkowania oraz opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach 

publicznych na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg oraz sposobu ich pobierania. 

Uchwała weszła w życie 1 lipca 2019 r. 

 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 28 czerwca 

2019 r. poz. 3561 została ogłoszona Uchwała Nr IX/119/19 Rady Miasta Kołobrzeg  

z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie przyjęcia regulaminu kąpielisk na polskich 

obszarach morskich przyległych do Gminy Miasto Kołobrzeg. Wojewoda 

Zachodniopomorski Rozstrzygnięciem Nadzorczym Nr P-1.4131.363.2019.K z dnia 

25 czerwca 2019 r. (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego poz. 3562 stwierdził 

nieważność § 10 załącznika do uchwały o treści: „§ 10. Osoby niszczące  

i uszkadzające sprzęt wodny lub urządzenia kąpieliska ponoszą odpowiedzialność 

materialną za wyrządzone szkody.”. Uchwała weszła w życie 13 lipca 2019 r. 

 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 27 czerwca 

2019 r. poz. 3538 została ogłoszona Uchwała Nr X/133/19 Rady Miasta Kołobrzeg  
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z dnia 18 czerwca 2019 r. ustalenia uprawnień pasażerów Komunikacji Miejskiej  

w Kołobrzegu sp. z o.o. do bezpłatnych lub ulgowych przejazdów środkami lokalnego 

transportu zbiorowego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg i Gminy 

Dygowo. Uchwała weszła w życie 1 lipca 2019 r. 

 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 11 lipca 2019 r. 

poz. 3886 została ogłoszona Uchwała Nr X/128/19 Rady Miasta Kołobrzeg  

z dnia 18 czerwca 2019 r. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia warunków  

i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto Kołobrzeg. Uchwała wejdzie 

w życie 26 lipca 2019 r. 

 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 22 lipca 2019 r. 

poz. 4009 została ogłoszona Uchwała Nr X/127/19 Rady Miasta Kołobrzeg  

z dnia 18 czerwca 2019 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Nr 8 – Uzdrowisko Zachód” dla terenu działek nr 49 i 50 położonych 

w obrębie 2 przy ul. K. Arciszewskiego. Uchwała wejdzie w życie 6 sierpnia 2019 r. 

W wolnych wnioskach głos zabierali: 

 Pan radny Adam Hok 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pani radna Agnieszka Trafas zaapelowała o podanie terminów kolejnych sesji. 

Pan radny Bartosz Bieńkowski zgłosił wniosek o zlecenie Komisji Rewizyjnej 

przeprowadzenie kontroli doraźnej w sprawie wydzierżawienia parkingu przy kołobrzeskim 

amfiteatrze tj. części działek nr 89/1, 89/3, 89/4 o łącznej powierzchni 5.067 m2. 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, 

Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (5) 

Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Kamil Barwinek, Adam Hok 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Artur Dąbkowski, Piotr Lewandowski 

 

NIEOBECNI (2) 
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Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada przyjęła wniosek większością głosów i tym 

samym Rada zleciła Komisji Rewizyjnej przeprowadzenie kontroli doraźnej w sprawie 

wydzierżawienia parkingu przy kołobrzeskim amfiteatrze tj. części działek nr 89/1, 89/3, 

89/4 o łącznej powierzchni 5.067 m2. 

 

Punkt 8 – Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XI sesję Rady 

Miasta Kołobrzeg. 

Sesja z przerwami trwała od godz. 8:00 do godz. 20:40. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg Jacek Woźniak ……………………….. 

 

Osoba sporządzająca protokół Danuta Nowak .................................... 


